
PROTOKÓŁ Nr IX/15 

z sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 29 września 2015 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Skarbnik Wiolettę 

Gil, Panią Sekretarz Jolantę Drężek, Kierowników jednostek organizacyjnych, Państwa 

Radnych, Państwa Sołtysów nowo wybranych i poprzedniej kadencji oraz pozostałych 

uczestników dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad IX sesji Rady Gminy 

Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 14 radnych, (na 15 radnych ustawowego 

składu Rady). Od 01.09.2015r. Stan radnych Rady Gminy Jedwabno wynosi 14 radnych.  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż wpłynął wniosek Wójta Gminy o dołączenie do 

porządku obrad punktu w brzmieniu „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr 

XLIII/297/14 Rady Gminy Jedwabno z dnia 9 czerwca 2014r w sprawie ustalenia zasad 

udzielania dotacji celowej na realizację inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki 

wodnej”   

Pni Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, ze głosujemy nad wnioskiem Wójta 

Gminy. Za głosowało 13 radnych, przeciw było 0, wstrzymało się od głosu 1 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wprowadzenie punktu do porządku obrad sesji. 

Za wprowadzeniem głosowało 13 radnych, przeciw był 0, wstrzymało się od głosu 1. 

W związku z powyższym głosowanie punkt został wprowadzony jako pkt 14 do porządku 

obrad. Dotychczasowy punkt 14 staje się okt 15, punkt 15 staje się pkt 16, punkt 16 staje się 

punktem 17, punkt 17 staje się punktem 18, punkt 18 staje się punktem 19, a punkt 19 staje 

się punktem 20. 

 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad z uwzględnieniem zmiany: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 
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5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Jedwabno na lata 2015– 2025. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Narty gmina Jedwabno. 

10. Podjęcie uchwały sprawie wyboru ławników Sądu Rejonowego w Szczytnie na 

kadencję 2016-2019. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla obszaru 

gmin położonych na terenie powiatu szczycieńskiego (miasto Szczytno, gminy: Szczytno, 

Pasym, Dźwierzuty, Jedwabno, Rozogi, Świętajno, Wielbark), mrągowskiego (gmina 

Piecki) oraz nidzickiego (gmina Janowo). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla gminy Świętajno. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla gminy Pasym. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr XLIII/297/14 Rady Gminy 

Jedwabno z dnia 9 czerwca 2014r w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji celowej na 

realizację inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej. 

15. Informacja w zakresie analizy oświadczeń o stanie majątkowym złożonych do Wójta 

Gminy.  

16. Informacja w zakresie analizy oświadczeń o stanie majątkowym złożonych do 

Przewodniczącego Rady Gminy.  

17. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Jedwabno w okresie między sesjami. 

18. Odpowiedzi na interpelacje. 

19. Sprawy różne. 

20. Zamknięcie obrad sesji. 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono.  

 

Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 14, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 
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Protokół został przyjęty jednogłośnie 14 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej o 

przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej w okresie między sesjami. Oraz 

przedstawienie opinii z wykonania budżetu za I półrocze 2015r. 

Przedstawiony materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 6 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2015 

– 2025.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, iż od ostatniej komisji nie nastąpiły żadne zmiany i tak, 

zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach publicznych przy każdej zmianie 

uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2015 – 2025.  

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Leszek Kowalczyk przedstawił 

pozytywną opinię odnośnie przedstawionego projektu uchwały. Podkreślił, ze pozytywna 

opinia dotyczy większości zmian, natomiast ma wątpliwości /weź ze opinii/  

Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Do wypowiedzi Pana Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej uwag nie wniesiono.  

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 11 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 3 

Uchwała Nr IX/45/15 została przyjęta 11 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  
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Ad 7  

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok.  

Pani Skarbnik poinformowała iż w stosunku do materiałów przedstawianych na posiedzeniu 

wspólnym komisji nie zaszły żadne zmiany, prosi o ewentualne zapytania i uwagi. 

Do wypowiedzi pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej przedstawiła pozytywną opinię 

odnośnie przedstawionego projektu uchwały. opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 2 

Uchwała Nr IX/46/15 została przyjęta 12 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 8 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Małgorzacie Horoszkiewicz po Kierownika 

Referatu gospodarki Terenowej celem omówienia projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości. 

Pani Kierownik poinformowała, iż zmiana deklaracji jest związana ze zmianą ustawy o 

odpadach. Zmiana deklaracji jest kosmetyczna, polega na uzupełnieniu kilku danych 

osobowych, jakie mają podawać właściciele nieruchomości..  

Do wypowiedzi Pani Kierownik uwag nie wniesiono 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr IX/47/15 została przyjęta 14 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 9 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej w obrębie 

geodezyjnym Narty gmina Jedwabno. 
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Pan Wójt poinformował, iż w projekcie budżetu założono sprzedaż mienia gminnego, między 

innymi dawny budynek szkolny w Nartach. Ze względu na potrzeby finansowe gminy 

będziemy występować do Państwa Radnych o wyrażenie zgody na sprzedaż.  

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr IX/48/15 została przyjęta 14 głosami, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 10 

Podjęcie uchwały sprawie wyboru ławników Sądu Rejonowego w Szczytnie na kadencję 

2016-2019. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformował, iż w czerwcu tego roku uchwałą został powołany 

zespól ds zaopiniowania kandydatów na ławników.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady wprowadziła do tematu i przedstawia opinii o 

kandydatach na ławników. Poinformowała iż wybór ławników następuje w głosowaniu 

tajnym w związku, z czym należy wcześniej wybrać skład komisji skrutacyjnej do 

przeprowadzenia glosowania.  

Poprosiła o zgłaszanie kandydatur do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

Radni jednogłośnie zaproponowali, aby w skład Komisji Skrutacyjnej weszły następujące 

osoby: 

 Jan Mil 

 Adam Szewczyk 

 Grażyna Śledzik 

Wszystkie osoby wyraziły zgodę na pracę w komisji. Komisja ze swojego grona wybrała 

Przewodniczącego została nim Radny Adam Szewczyk.  

 

Pani Przewodnicząca poinformowała o sposobie głosowania, dodając, iż każdy z Państwa 

Radnych otrzyma kartę do głosowania z nazwiskami 3 kandydatów Pani Danuta Barbara 

Maciejewska, Pani Krystyna Barbara Kabała oraz do orzekania w sprawach z zakresu prawa 

pracy Pani Elżbieta Katarzyna Koperska. Aby oddany głos był ważny należy zaznaczyć w 

kratce przy nazwisku znak iks.  
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Komisja Skrutacyjna przystąpił do przeprowadzenia głosowania tajnego poprzez rozdanie 

kart do głosowania. Wyczytywani kolejno z imienia i nazwiska radni wrzucali do urny karty z 

głosami.  

Po zakończeniu głosowania Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy w celu ustalenia 

wyników głosowania.  

Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutową przerwę, podczas, której Komisja 

Skrutacyjna rozpoczęła pracę. 

Po przerwie stan radnych – 14, 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół z głosowania tajnego w sprawie 

wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Szczytnie na kadencję 2016 – 2019. Protokół wraz 

z kartami do głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Ławnikami do Sądu 

Rejonowego w Szczytnie zostały wybrane następujące osoby: Pani Danuta Barbara 

Maciejewska, Pani Krystyna Barbara Kabała oraz do orzekania w sprawach z zakresu prawa 

pracy Pani Elżbieta Katarzyna Koperska. 

Następnie Pani Przewodnicząca posiedzenia przedstawiła uchwałę Nr IX/49/15, uwag nie 

było. 

 

Ad 11 

Pani Przewodnicząca rady gminy powitała  przedstawicieli firmy projektowej Archidrog 

którzy przedstawili projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej 

dla obszaru gmin położonych na terenie powiatu szczycieńskiego (miasto Szczytno, gminy: 

Szczytno, Pasym, Dźwierzuty, Jedwabno, Rozogi, Świętajno, Wielbark), mrągowskiego 

(gmina Piecki) oraz nidzickiego (gmina Janowo). 

Przedstawiciel Firmy Archidrog – poinformował, ze projektowany plan gospodarki 

niskoemisyjnej jest dla 10 gmin. Głównym celem przewidzianym w przedmiotowym 

dokumencie jest zmniejszenie emisyjności gospodarki, zwiększenie stabilności dostaw energii 

elektrycznej i cieplnej oraz poprawa jakości komunikacji zbiorowej. 

Plan Gospodarki Niskoemisyjnej został przygotowano oddzielnie dla każdej gminy 

analizowanego obszaru. Wskazuje – osobno dla każdej jednostki wskaźniki produktów i 

rezultatów oraz monitoring. 

Plan ten jest niezbędny do tego aby ubiegać się o pozyskiwaniem środków na zmniejszenie 

emisji dwutlenku węgla. Było prowadzone szereg konsultacji ze społeczeństwem. Aby 

program mógł działać każda z 10 gmin musi przyjąć program w formie uchwały.  
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Pani Przewodnicząca Rady Gminy – jednym z punktów była możliwość ubiegania się o 

dofinansowanie remontów dróg i ścieżek rowerowych. 

Przedstawiciel – remonty dróg nie, ale budowa ścieżek rowerowych jak najbardziej tak.  

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr IX/50/15 została przyjęta 14 głosami /jednogłośnie/, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 12 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie pomocy finansowej dla gminy Świętajno. 

Pan Wójt poinformował, iż projekt tej uchwały wiąże się ściśle przed momentem podjętą 

uchwałą o planie gospodarki niskoemisyjnej. Gmina Świętajno jest liderem całego 

przedsięwzięcia, w 95% było dofinansowanie z Narodowego Funduszu Ochrony Gospodarki 

Wodnej. A te brakujące 5% zostało rozbite na 10 gmin.  

Kwota ta do zapłaty przez naszą gminę to około 700,00 zł, z której musimy rozliczyć się z 

Gminą Świętajno.  

Do wypowiedzi pana Wójta uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr IX/51/15 została przyjęta 14 głosami /jednogłośnie/, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 13 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie pomocy finansowej dla gminy Pasym. 

Pan Wójt – poinformowała, iż chodzi o pomoc finansowa dla gminy Pasym na przygotowanie 

analizy umożliwiającej podjęcie decyzji co do dalszego sposobu realizowania gospodarki 

odpadami komunalnymi. Chodzi o wszystkie koszty prawne związane z obsługą tego 

przedsięwzięcia.  

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  
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Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr IX/52/15 została przyjęta 14 głosami /jednogłośnie/, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 14 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały  Nr XLIII/297/14 Rady Gminy Jedwabno z dnia 9 czerwca 2014r 

w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji celowej na realizację inwestycji z zakresu 

ochrony środowiska i gospodarki wodnej. 

Pan Wójt poinformował, iż na jego wniosek ten punkt został dodany do dzisiejszych obrad 

sesji.  

W starej wersji uchwały jest przewidziany termin składania wniosków do końca września, my 

chcemy zmienić termin do końca października, aby wydłużyć możliwość składania w danym 

roku o 1 miesiąc.  

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 2 

Uchwała Nr IX/53/15 została przyjęta 12 głosami, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 15 

Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Wójta o przedstawienie informacji w zakresie analizy 

oświadczeń o stanie majątkowym złożonych do Wójta Gminy. 

Pan Wójt poinformował, iż zgodnie z art. 24 h ustawy o samorządzie gminnym Wszystkie 

osoby, zobowiązane do złożenia oświadczeń majątkowych uczyniły to w terminach 

ustawowych. 

Przedstawiona informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 16 

Następnie Pani Przewodnicząca posiedzenia przedstawiła informację w zakresie analizy 

oświadczeń o stanie majątkowym złożonych do Przewodniczącego Rady Gminy. 

Poinformowała, iż zgodnie z art. 24 h ust 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
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gminnym, spośród 14 radnych zobowiązanych do złożenia oświadczenia o stanie 

majątkowym na dzień 31.12.2014 roku i składanych na początku kadencji. 

Wszyscy radni uczynili, to w terminie ustawowym, nieprawidłowości nie stwierdzono.  

Przedstawione informacje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad 17 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta Gminy Jedwabno o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. /Przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 18.  

Odpowiedzi na interpelacje: 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad 19 

Sprawy różne. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż sołtys sołectwa Szuć otrzymał od Pni 

Kierownik GOPS odpowiedz na interpelację z poprzedniej sesji.  

Rada sołecka Kot – to jest trochę niesprawiedliwe dla innych sołectw, bo jedne dostają więcej 

drugie mnie, a jeszcze inne w ogóle nie składały jeszcze wniosków. 

Radna Trzcińska – podziękowała Pani Kierownik za wyczerpujące przedstawienie 

szczegółowych danych. Składajmy wnioski, to są drobne środki, ale należy z nich korzystać. 

 

radny Kowalczyk – czy dobrze zrozumiał, że wpłynęło 16 ofert na dowóz dzieci w szkole. 

Pan Wójt – tak wpłynęło 16 ofert na 3 trasy, będzie przedłożona umowa o 1 miesiąc z 

dotychczasowym przewoźnikiem. Jest duże napięcie wśród przewoźników. 

 

radny Kowalczyk – na posiedzeniu komisji Społecznej był punkt ocena placówek oświatowych, 

czy taka ocena już jest wydana przez komisję, 

Pan Przewodniczący Komisji Społecznej – nie nie ma,  

 

Sołtys sołectwa Szuć – sołectwo ma do oddania stół do tenisa stołowego, jest on w stanie 

dobrym, wymaga drobnego remontu.  
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sołtys sołectwa Dłużek – czy odbyło się spotkanie sołtysów z Komendantem Policji, miało być 

takie spotkanie niestety nic na ten temat nie wie.  

 antena komunikacyjna w Dłużku, co to jest kiedy to ma powstać. 

 sprawa przytuliska w Jedwabnie, jest bardzo dużo psów a mało bud.  

Pani Kierownik – w ubiegłym tygodniu otrzymaliśmy od darczyńców budy są budowane.  

 

Ad 20 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady IX Sesji Rady Gminy, które trwały od godz. 

12 00 do godz. 1430. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 

 


